
El proper 11 de gener
s'inaugurarà, a la Caja
Mágica de Madrid, el

23è Campionat del Món
masculíd'handbol.

Granollers entrarà en
escena l'endemà, el dia
marcat en vermell en

tots els calendaris dels
amants de l'handbol

de la capital vallesana,
de tota la comarca
i de tot Catalunya.

Granollers tornarà a ser
el centre de l'handbol

mundial, iper això
és imprescindible

que l'organització de
la competició sigui

perfecte. Hem parlat
amb 4 persones clau

d'aquesta organització
perquè ens expliquin

què n'esperen d'aquest
campionat.
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OSCAR DEL AMA, DIRECTOR DEL CAMPIONAT DEL MÓN: Adrià Barrio

''Si alguna ciutat esmereixia ser seu dei
Mundial, aquesta era Granollers"

OSCAR DEL AMA,
director del mundial

Per què s'organitza el
íf ï campionat del Món a l'estat

espanyol?
S'organitza perquè

Espanya s'ho mereix i perquè
necessitem un impuls per
l'handbol. Necessitem aquest

mundial perquè aquest sigui l'inici del
rellançament del nostre esport, que
actuairrient està patint molt.

Creu que s'aconseguirà tornar a
tenir presència mediática?

Tenim l'orientació d'atraure

públic nou, per això hem treballat la
comunicació en mitjans no específics de
l'handbol. A part, hem posat preus molt
econòmics en les entrades: per 15 euros

pots veure 3 partits d'handbol.
Què s'espera de Granollers com a

subseu?
Granollers és una aposta segura.

Granollers sempre va estar en ment
del campionat des dels inicis. Si
alguna ciutat es mereixia ser seu
d'un campionat del Món, aquesta era
Granollers, perquè és la ciutat que més
afició té d'Espanya. És el que podem
considerar com el bressol de l'handbol

espanyol.
La fase final se celebrarà a

Barcelona. En un moment polític com
el que viu Catalunya, han pensat en
què alguns aficionats puguin utiiitzar la
presència mediática per reivindicar la
independència de Cataiunya com s'ha
fet, per exempie, ai Camp Nou?

No ho esperem. Confiem que la gent
de Barcelona i de Catalunya siguin molt
respectuosos amb el moment esportiu,
de la mateixa manera que ho van ser
amb els Jocs Olímpics. Serà una gran
festa de l'esport i de l'espectacle, i el
públic català és molt madur i ho sabrà
valorar.

Què espera que expliquin els
mitjans de comunicació sobre ei
mundial?

Que gràcies al Mundial del 2013
tindrem un 2014 millor que el 2012 en

el món de l'handbol. Aquest espero que
sigui el gran titular.

Quina creu que serà la final del
Mundial i qui serà el campió?

La final crec que serà Croàcia-
Espanya, i confio que guanyi Espanya.

JORDI ROMEA, director
de la seu de Granollers

Granollers està preparada per rebre
ei Mundial?

Sí, estem en la recta final. El dia 2
comença el muntatge i tot estarà a punt
per fer el test el dia 8 i començar el 12.
Les obres dels vestidors estan acabades
i la nova megafonia funciona des de fa
15 dies.

Quina importància té per a la ciutat
la celetiració d'aquest campionat?

Granollers és una ciutat d'handbol,
i per una ciutat de 60.000 habitants és
importantfssim. El fet d'estar al costat
de grans ciutats com Barcelona, Madrid,
Sevilla i Saragossa ens ha d'omplir
d'orgull.

Quins punts hi ha a favor de
Granollers i quins en contra?

A favor, tant en promoció econòmica
com per imatge de la ciutat. En contra
entenc que no n'hi ha. L'única cosa
que pot fer aquest esdeveniment és
sumar. Que ens conegui tanta gent que
mirarà els partits per televisió és moit
important.

El fet que el partit més important de
la fase (França-Alemanya) es disputi a
Barcelona creu que és un error?

No és tant fixar-se en què Alemanya
i França jugaran a Barcelona sinó en
l'encert que França és la campiona del
Món, l'equip a batre, i que jugarà els
partits a Granollers. Tot i això veurem si
realment aquest és el gran partit de la
fase.

Què n'espera que es comenti sobre
l'organització del Mundial un cop s'hagi
acabat?

Espero que la gent estigui contenta
amb el desenvolupament d'aquesta
competició a Granollers, que tot hagi
funcionat com es preveia.

Quina creu que serà la final del
Mundial i qui serà el campió?

Vull un França-Espanya, perquè
França haurà jugat a Granollers i perquè
Espanya ajudarà a omplir el Sant Jordi.
Si és aquesta final m'agradaria que

guanyés Espanya.

ANTONIO RAMA,
director de voluntaris
de Granollers

Els voluntaris són la peça
fonamental de l'organització?

És una peça fonamental. Sense ells

no es podria fer un volum de tasca tan
bestial, i la predisposició que tenen és
exemplar.

250 voluntaris per 5 dies de
competició. Esteu contents amb
aquesta xifra?

És una xifra que ens permetrà omplir
tots els llocs de treball, i a més els
permetrà a ells (voluntaris), gaudir del
mundial. Amb menys es podria fer, però
aniríem molt carregats de feina i així
podrem estar tranquils.

Quines principals diferències hi
ha entre eis voiuntaris dei 92 i eis del
2013?

Hi ha més similituds que diferències.
La gent té ganes de col·laborar amb
un esdeveniment com aquest. Hi
ha persones que van estar en les
Qlimpíades i ara hi tornen. La mitjana
d'edat és entre 35 i 40 anys.

La majoria de voluntaris suposo que
provenen del món de l'handbol i de la-
ciutat.

Hi ha tres grups: els de Granollers
que han jugat o participen en l'handbol;
el que juga a handbol i és de fora; i el de
Granollers que no hi juga.

Quina creu que serà la final del
Mundial i qui serà ei campió?

Espanya-França. Espanya té moltes
coses a favor, però França té moltes
finals enrere. Però crec que guanyarà
Espanya.

JAUME FORT, director de
competició del Mundial

Quins són els principals reclams per
al públic?

La selecció francesa, si està al seu
màxim nivell és l'absoluta referència.
A partir d'aquí, la selecció espanyola
també és una clara favorita, però hem
de comptar amb Croàcia, Dinamarca i
Alemanya. A Granollers, Montenegro
buscarà ser la segona classificada.

Quins motius porten a celebrar la
fase final a Barcelona, i no a Madrid?

Bàsicament per l'aposta que ha fet
Barcelona per tenir el carnpionat del
Món. Cada ciutat ha exposat l'interès
que pot tenir amb el mundial, i en el cas
de Barcelona, des d'un bon principi es
va assegurar organitzar la fase final.

Quins punts hi ha a favor d'aquest
mundial i quins en contra?

En contra, la crisi econòmica, però
això no treu que organitzem un mundial
amb garanties. El benestar dels equips
i dels jugadors resta garantit. Com a
punt a favor. Espanya és una potència
mundial d'handbol i estem acostumats a

organitzar competicions cada setmana.
Quina creu que serà la final del

Mundial i qui serà el campió?
Veig a la selecció espanyola amb

moltes possibilitats d'arribar-hi. L'altra
finalista podria ser o França o Croàcia o
Dinamarca, per aquest ordre.

Revista del Vallès, 4/1/2013, p. 38 / Revista del Vallès / Arxiu Municipal de Granollers


